
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA VÝKONNÉHO VÝBORU SLOVENSKÉHO FUTSALU 18.3.2023  

Zvolen, Hotel Tenis, 12:00  
 
 
Prítomní: 
   Tomáš Takáč – Predseda SF 
   Miroslav Kunsch – Člen VV SF 

Milan Kamenský – Člen VV SF za Stredoregión 
Roman Sedlárik – Člen SF za Západoregión 

   Martin Andor – Člen SF za Východoregión 
   Miroslav Ježík – Člen VV SF za rozhodcov 

Ivan Čuhár – Člen SF za SF-Bratislava 
Branislav Targoš – Člen VV SF 

    
 
Ospravedlnení:  
   Vladimír Baďura – Člen VV SF 
   Lukáš Harsa – Člen VV SF 
    
Prizvaní:  

Vladimír Ambrozek – Šéf exekutívy SF 
Ľudovít Hrmo – Kontrolór SF 

 
Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia a uznášaniaschopnosť 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Prijatie rozhodnutia VV o ponuke Vladimíra Ambrozeka (mail z dňa 25.1.2023) o 

vzdaní sa funkcie predsedu exekutívy súťaží SF 

4. Zaujatie stanoviska k podnetu P. Havrillu Hlavnej kontrolórke športu SR 

5. Schvaľovanie postupu vypísania výberových konaní na posty reprezentačných 

trénerov a ich podmienok 

6. Informácia o priebežnom ekonomickom stave SF 

7. Exekutíva SF – niekoľko obsiahlejších návrhov a diskusií 

1. Diskusia k odmenám rozhodcov a spôsobu vyplácania cestovného 

2. Návrh o zapracovanie nového pomeru prerozdelenia financovania delegovaných 

osôb medzi SF a klubmi Niké futsal extraligy do rozpisu súťaže 23-24. 

3. Schválenie postupu a termínov zápasov baráže o extraligu 

4. Schválenie termínov na prihlásenie klubov do Niké futsal extraligy 

5. Schválenie štartovného pre Niké futsal extraligu 2023-2024 

8. Schválenie termínu a miesta konferencie SF-jún 2023 

9. Report o stave prípravy regionálnych konferencií 2023 

10. Diskusia o cestovných náhradách vedúceho reprezentačných výberov P. Kočiša pre 

reprezentačné zrazy  

11. Záver 



 
1) Otvorenie zasadnutia VV 

Zasadnutie otvoril a viedol Predseda SF. T. Takáč prvýkrát privítal aj Branislava Targoša, 
dočasne povereného člena VV do termínu riadnej konferencie. Konštatoval, že VV SF je 
znášaniaschopný.  
 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice zo zasadnutia VV  

 

Zapisovateľom tohto zasadnutia bol poverený šéf exekutívy Vladimír Ambrozek, ako 

overovateľ zápisnice sa prihlásili Miroslav Ježík a Milan Kamenský, po krátkej diskusii bol 

overovateľom potvrdený Miroslav Ježík. 

Predseda SF sa opýtal členov VV či majú nejaké nezrovnalosti v programe a následne dal 

o ňom hlasovať. 

Členovia VV SF hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh programu bol jednomyseľne schválený. 
 
3) Ponuka šéfa exekutívy SF Vladimíra Ambrozeka vzdanie sa funkcie 

Šéf exekutívy Vladimír Ambrozek mailom zo dňa 25.1.2023 adresovanému VV SF ponúkol 
svoju funkciu ako vyvodenie zodpovednosti za zlyhania delegovaných osôb, ako ich priameho 
nadriadeného, v zápase 13.kola Niké Futsal Extraligy MIBA Banská Bystrica – MIMEL Lučenec 
(7:7). Rozhodnutie VV SF odložil šéf exekutívy až po výsledku odvolania klubu MIBA Banská 
Bystrica na Odvolaciu komisiu SFZ, ktorá jednohlasne odvolanie klubu z B. Bystrice zamietla 
a za celou „kauzou“ dala definitívnu bodku. Keďže sa proti Slovenskému Futsalu rozpútala 
mediálna vojna od dotknutého klubu, ktorú po počiatočných útokoch na vedenie SF aj vedenie 
exekutívy najmä na facebookovom konte MIBA Banská Bystrica a online periodika BBonline.sk 
prebrali aj viaceré internetové portály, Vladimír Ambrozek usúdil, že bolo poškodené dobré 
meno organizácie, za čo niesol ako šéf exekutívy zodpovednosť. Svoje ďalšie účinkovanie 
v pozícii šéfa exekutívy podmienil dôverou VV SF. 
 
Predsedajúci dal hlasovať o vyslovení nedôvery V. Ambrozekovi ako šéfovi exekutívy SF.  
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 0  
Proti – 8 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
 
 



4) Zaujatie stanoviska k podnetu P. Havrillu Hlavnej kontrolórke športu 

Predseda SF oznámil všetkým členom VV podrobnosti ohľadom podania podnetu rozhodcu 
Pavla Havrillu. Menovaný podal podnet na integritu SFZ, ktorej šéfuje p. Čavoj, s vysvetlením, 
že nie je všetko v poriadku ohľadom nominácie rozhodcov, poukazuje na neoprávnené 
nosenie loga stávkovej spoločnosti na dresoch rozhodcov. Prebehla komunikácia integrity SFZ 
a predsedu SF, po ktorej bol vyhodnotený tento podnet ako irelevantný po zvážení viacero 
argumentov, ako zo strany integrity, tak aj SF. Celá komunikácia a jej záver je kedykoľvek na 
vyžiadanie k dispozícii každému členovi SF. 
 
Rovnako podal podnet aj hlavnej kontrolórke športu, nie ako oficiálne podanie, ale formou 
mailom, kde upozorňuje na nekalé praktiky v Slovenskom futsale. Podrobné vyjadrenie 
k všetkým desiatim bodom bude obsahovať podrobná správa, ktorá bude vypracovaná 
kontrolórom SF p. Hrmom pre hlavného kontrolóra SFZ p. Valka. Postupne si predseda 
s členmi VV prešiel všetkých desať bodov podania. T. Takáč konštatoval, že je to z jeho strany 
akt, ktorým môže poškodiť nielen dobré meno Slovenského futsalu, ale aj Slovenského 
futbalového zväzu (SFZ). Hlavná kontrolórka športu SR kontaktovala kontrolóra SFZ p. Valka,  
ktorému je plne k dispozícii a súčinný predseda SF v objasňovaní všetkých bodov a v apríli sa 
uskutoční aj osobné stretnutie predsedu SF, kontrolóra SFZ, kontrolóra SF a šéfa exekutívy SF 
na pôde SFZ, pred odovzdaním záverečnej správy. Do diskusie sa zapojili Roman Sedlárik 
a Martin Andor, ktorí sa snažili nájsť a pochopiť spúšťač aktivity P. Havrillu ohľadom podania 
podnetu.  
 
K podaniu sa vyjadril kontrolór SF Ľudovít Hrmo, aj Miroslav Ježík, predseda komisie 
rozhodcov. Ten predniesol VV SF obšírnejšie viaceré body ohľadom osobného aj profesného 
pohľadu na rozhodcu P. Havrillu, seminárov rozhodcov (fyzické previerky, testy), vedenia 
komisie rozhodcov, delegovaní rozhodcov na zápasy (STOPKy na zápasy, absolvovanie prvého, 
alebo až druhého seminára R počas sezóny, ktorý absolvoval až P. Havrilla, vetácie), námietky 
k zmluvnému vzťahu rozhodcov v ISSF, udelení licencie delegáta SF, zastavení činnosti 
rozhodcom za znížené známky. Predseda SF oznámil členom VV, že bolo započaté aj pátranie 
po veciach z konvencie rozhodcov, keďže je nejasné, kde skončili projektor a jeden z dvoch 
notebookov. V súčinnosti s p. Medveďom sa bude vec ďalej riešiť. VV SF zadane online k tejto 
problematike začiatkom apríla, kde bude prizvaný aj P. Havrilla, aby mohol vysvetliť osobne 
všetky veci ohľadom jeho podania. 
 
5) Schvaľovanie postupu výberových konaní na pozície reprezentačných trénerov SR 

VV SF sa uzniesol, keďže ku dňu 31.5.2023 končia zmluvy reprezentačným trénerom, že bude 
k 1.4.2023 vypísané výberové konanie na všetky reprezentačné posty trénerov. Vypísané 
podmienky (CV, motivačný list, vízia reprezentácie na najbližšie obdobie, platové podmienky 
dohodou, trvanie zmluvy na neučito), budú zverejnené na oficiálnom webovom sídle 
futsalslovakia.sk, sociálnych sieťach, úradnej správe, so všetkými termínmi. Všetko bolo 
odkomunikované aj s p. Z. Pakuszom, ktorý má na starosti vzdelávanie trénerov na SFZ. 
Členovia VV následne diskutovali o nastavení podmienok pre trénerov, šéf exekutívy SF V. 
Ambrozek informoval všetkých prítomných ohľadom nastavení získania trénerskej licencie SF 
pred novou sezónou.  
 

Predsedajúci dal hlasovať o podmienkach nastavenia výberových konaní pre trénerov. 



 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 1 (I. Čuhár)  

 
6) Informácia o priebežnom ekonomickom stave SF 

Predseda SF informoval členov VV SF o aktuálnom stave financovania SF, o záväzkoch 
a faktúrach, ktoré neboli doposiaľ uhradené v celkovej výške do cca 50.000,- eur. Vyjadril 
presvedčenie, že z dôvodu končenia viacero súťaží a zrušenia reprezentačného zrazu „A“ 
mužstva, by malo do konca leta prísť k výraznému zlepšeniu finančnej disciplíny a splatiť 
viaceré podlžnosti z nedávnej minulosti. Rovnako oznámil, že na niektoré dotácie zo SFZ 
čakáme už niekoľko mesiacov, na dotáciu od UEFA od októbra minulého roku. Po pripísaní 
týchto finančných prostriedkov na konto SF, spolu s dotáciou na štvrťročné obdobie, ktorá by 
mala prísť koncom apríla a ďalšie peniaze v lete od generálneho sponzora, budú vyplatené 
všetky resty aj z minulosti.  

 

7) Exekutíva SF 

Predseda SF aj šéf exekutívy otvorili diskusiu ohľadom financovania súťaží so spoluúčasťou SF. 
V.Ambrozek podrobne predniesol grafy, koľko reálne stojí slovenský futsal ktorá súťaž (U-15, 
U-17, U-20, extraliga, ženská futsal liga...), sú prílohou tohto zasadnutia VV SF. Predseda SF 
konštatoval, že ak chceme dosiahnuť nejakú finančnú stabilitu v rámci Slovenského futsalu 
a pracovať s takým finančným obnosom, ktorého je aktuálne SF poberaťeľom, je nevyhnutné, 
aby sa kluby podieľali vo vyššej miere na financovaní aj delegovaných osôb (aktuálne sa SF 
podieľa 62 percentami nákladov na delegované osoby pri všetkých súťažiach, plus plné hradí 
všetky delegované osoby a náklady na haly pri všetkých súťažiach riadených SF s výnimkou 
extraligy mužov, a haly na prvé kolá Slovenského pohára.. Pripomenul aj financovanie 
ostatných halových športov, ktoré majú ďaleko vyššie príspevky od štátu a napríklad vo 
volejbale (príspevok od štátu 1,86 milióna eur, plus 250.000,. eur od generálneho sponzora, 
znášajú všetky náklady na súťaže aj delegované osoby iba výlučne kluby). Rovnako spomenul 
financovanie súťaží a delegovaných osôb pri hádzanej, florbale, futbale. Ako dôvod väčšej 
účasti klubov na financovaní delegovaných osôb uviedol aj fakt, že potom sa minimalizujú 
oneskorené platby pre rozhodcov a delegátov od SF.  
 
Členovia VV diskutovali o nastavení výšok poplatkov pre kluby od novej sezóny, k čomu boli 
vypracované návrhy šéfa exekutívy SF, predsedu SF, svoje návrhy zaslali aj ďalší členovia VV SF 
M.Ježík, R. Sedlárik, M. Andor, B. Targoš. Diskusia bola plodná, zapojili sa do nej všetci 
členovia VV SF, predseda SF T. Takáč obhajoval obrovské náklady SF na všetky súťaže (haly, 
cestovné) a delegované osoby, M. Kamenský a B. Tagroš sa zapojili do diskusie s konkrétnym 
oboznámení ohľadom nákladov, ktoré reálne znášajú kluby. Po diskusii ohľadom štartovného, 
ktorého výška bude vyššia ako v minulej sezóne, bolo rozhodnuté, že aj v ženskej lige sa bude 
uvažovať , že bude určené štartovné pre kluby. Diskusia pokračovala nastavením poplatkov 
pre kluby na delegované osoby, konečný návrh po diskusii vypracuje V. Ambrozek a konečnú 



tabuľku prednesie členom VV SF na schválenie na najbližšom zasadnutí VV SG, ktorý bude 
zapracovaný po diskusii s klubmi aj do budúcoročného Rozpisu súťaží.  
 
8) Schválenie termínu a miesta konferencie SF (jún 2023) 

Predseda SF navrhol termín konferencie 17.jún 2023 v Martine. 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  

 

9) Report o stave prípravy regionálnych konferencií SF 

Člen VV SF I. Čuhár oznámil, že Bratislave sa bude konať 23.mája 2023, v máji sa s najväčšou 
pravdepodobnosťou bude konať aj v rámci východoregiónu aj západoregiónu. Slovenský 
futsal - Stredoregión oznámil termín konferencie 13.5.2023 v Lučenci.  

 

10) Diskusia o cestovných náhradách vedúceho reprezentačných výberov P. Kočiša 

Predseda SF informoval všetkých o cestovných náhradách vedúceho reprezentačných 
výberov P. Kočiša, ktorý žije v Španielsku a na zrazy mu je hradené cestovné, ktoré stojí SF 
nemalé financie. Po diskusii bolo rozhodnuté, že okrem výberových konaní na trénerov SR 
bude vypísané výberové konanie aj na post vedúceho a technického manažéra 
reprezentačných futsalových výberov SR. P. Kočiš sa bude môcť zúčastniť sústredení 
a kvalifikácií iba vtedy, ak jeho cestovné náhrady zo Španielska výrazne nepresiahnú 
cestovné náhrady z mesta jeho trvalého bydliska (Košíc) na zrazy a prípravy materiálu 
v sklade SFZ v Bratislave. 

 

11) Záver 

Predsedajúci uzavrel zasadnutie VV SF približne o 16:30 hod a poprial všetkým zúčastneným 
veľa síl v ďalšom účinkovaní v prospech Slovenského futsalu.  
 
 
 
 Vypracoval: Overil: 
 Vladimír Ambrozek Miroslav Ježík 
 Šéf exekutívy SF Člen VV SF 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PRÍLOHY: 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


